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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖

Note:

The outline zoning plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance due to technical 

reason (such as the irregular boundary of the Development).

備註：
因技術原因（如發展項目的邊界不規則），此分區計劃大綱圖所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所規定的範圍。
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Extracted from part of the approved Shouson Hill & Repulse Bay (HPA 17 Pt.) Outline Zoning Plan No. S/H17/13, 

gazetted on 15 November 2013, with adjustments where necessary.

Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of HKSAR © Copyright reserved - reproduction 

by permission only.

摘錄自2013年11月15日刊憲之壽臣山及淺水灣(港島規劃區第17區部分)分區計劃大綱核准圖，圖則編號為S/H17/13，
有需要處經修正處理。

香港特別行政區政府地政總署測繪處版權所有，未經許可，不得複製。
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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖

Note:

The outline zoning plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance due to technical 

reason (such as the irregular boundary of the Development).

備註：
因技術原因（如發展項目的邊界不規則），此分區計劃大綱圖所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所規定的範圍。
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Extracted from part of the approved Aberdeen and Ap Lei Chau (HPA 15 & 16) Outline Zoning Plan No. S/H15/33, 

gazetted on 31 August 2018, with adjustments where necessary.

Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of HKSAR © Copyright reserved - reproduction 

by permission only.

摘錄自2018年8月31日刊憲之香港仔及鴨脷洲(港島規劃區第15及16區)分區計劃大綱核准圖，圖則編號為S/H15/33，
有需要處經修正處理。

香港特別行政區政府地政總署測繪處版權所有，未經許可，不得複製。
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OUTLINE ZONING PLAN RELATING TO THE DEVELOPMENT
關乎發展項目的分區計劃大綱圖

  Zones 地帶 
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Note:

The outline zoning plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance due to technical 

reason (such as the irregular boundary of the Development).

備註：
因技術原因（如發展項目的邊界不規則），此分區計劃大綱圖所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》所規定的範圍。
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Extracted from part of the approved The Peak Area (HPA 14) Outline Zoning Plan No. S/H14/13, gazetted on 6 

April 2018, with adjustments where necessary.

Survey and Mapping Office, Lands Department, The Government of HKSAR © Copyright reserved - reproduction 

by permission only.

摘錄自2018年4月6日刊憲之山頂區(港島規劃區第14區)分區計劃大綱核准圖，圖則編號為S/H14/13，有需要處經
修正處理。

香港特別行政區政府地政總署測繪處版權所有，未經許可，不得複製。
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